

Towngas Telecommunications Company Limited 名氣通電訊有限公司



17/F, 363 Java Road, North Point, Hong Kong
Tel: (852) 3956 9888
Fax: (852) 2963 3524
Website: www.towngastelecom.com
Email Address: info@towngastelecom.com

香港北角渣華道 363 號 17 樓
電話：(852) 3956 9888
傳真：(852) 2963 3524
網址：www.towngastelecom.com
電子郵件：info@towngastelecom.com

Senior Management

Mr. Joseph Lai	General Manager
Mr. Walter Ngan	Deputy General Manager–Business Development & Operation (HK)
Mr. George Chan	Deputy General Manager–Business Development & Operation (Mainland)
Mr. Henry Yeung	Senior Vice President – Sales & Business Development (HK)
Mr. Ben Liu	Senior Vice President – Finance & Administration (HK)

高層管理人員

黎榮發先生	總經理
顏慶華先生	副總經理—業務拓展及營運 (香港)
陳文良先生	副總經理—業務拓展及營運 (內地)
楊國光先生	高級副總裁—業務拓展 (香港)
廖志斌先生	高級副總裁—財務及行政

Business Activities

Towngas Telecommunications Company Limited (TGT), a wholly owned subsidiary of the Hong Kong and China Gas Company Limited, is one of the Hong Kong's premier fixed telecommunications network operators. With TGT's core telecom infrastructure, we offer unrivalled connectivity, world-class data centres and diversified ICT services.

TGT has expanded business to Mainland in 2007 and has established 18 joint ventures in Hong Kong and Mainland in total now, our footprints reached many regions in Asia-Pacific includes Mainland, Hong Kong, Taiwan and etc.

With the advent of the “Big Data” and “5G Communication” eras, TGT currently establishes 7 large scale networked data centres in Hong Kong, Guangdong, Beijing, Jinan, Dalian and Harbin. Our unparalleled infrastructure offers a high-availability environment with business continuity, ensuring our customer's mission-critical operations are always secure.

With solid infrastructure and resources, TGT provides customer with one stop data centre solution. We will continue to strengthen our business, so as to deliver the best quality service and accelerate further business expansion for our customers.

Parent Company

Company Name: The Hong Kong and China Gas Company Limited
Location: Hong Kong

業務概況

名氣通電訊有限公司 (名氣通) 是香港中華煤氣有限公司的全資附屬機構，也是香港的固網服務供應商之一，主營業務有網絡連接、數據中心及多元 ICT 服務。名氣通以電訊基建為核心，提供優質的網絡連接、國際級的數據中心及多元化的 ICT 業務。

名氣通於 2007 年開始將業務拓展至內地，現已在香港及內地成立 18 家合資公司，業務覆蓋亞太地區包括中國內地、香港及台灣等。

隨著大數據時代及第五代移動通信技術的來臨，名氣通抓緊機遇，於香港及內地建有 7 座參照 TIA-942 Rated 3+ 級國際建築標準的中立大型數據中心，分別位於香港、東莞、北京、濟南、大連及哈爾濱，配備先進及安全的數據中心設備，確保客戶的數據享有安全、穩定的服務環境。

名氣通擁有穩健的基建和資源，為客戶提供一站式的數據服務方案。憑藉我們穩健的行業基礎和全面的服務，我們將繼續積極拓展國際市場，協助客戶推動業務邁步向前。

母公司

公司名稱：香港中華煤氣有限公司
地區：香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: TGT Network Services (Shenzhen) Company Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：名氣通網絡 (深圳) 有限公司